
Medlemsmöte i NRTK 2023-07-11 
 
Närvarande: 17 medlemmar. 
 
1. Ordförande Maja Fredriksson-Leufstadius öppnar mötet. 
 
2. Mötet väljer Aino Pettersson att jämte ordförande justera protokollet. 
 
3. Av medlemmar inkomna frågor att diskutera. 
 
a) Banmaterial. 
Flera medlemmar som kört på det nylagda gruset klagar på att det är dåligt material, gruset 
stänker och hästarna blir rädda. Frågan ställs även varför man inte kommunicerat med 
medlemmarna innan nytt grus lagts på och hur är beslutsgången? 
 
Fia berättar att de senaste åren har klubben köpt grus av Simon Persson i Fagersta och det har 
haft grovleken 0,8 mm. Hösten 2022 lades 132 ton på banan. Detta år levererades 123 ton 
grus av Sören Gustavsson och då talades det om att använda 0,4 mm. Dock är det svårt att få 
ner så fint grus, det dammar och det måste bindas. Det nu pålagda gruset i 0,8 kommer så 
småningom att krypa ner i sligen.  
En gång i tiden hade banan finare grus, men då kom klagomål om att banan var för mjuk. 
På grund av att banan är byggd på slig så har klubben hela tiden på sig att denna inte får 
komma i dagen. 
Det är ganska få personer som nyttjar banan i nuläget och allting är en kostnadsfråga. Flera 
personer har dessutom nyttjat banan utan att ha betalat banavgift. 
Banansvarig är Kenneth Forsberg, utsedd av styrelsen. 
 
En medlem påtalar att det finns olika sorters 0,8-grus. En annan att saken inte bara handlar om 
gruset utan hela underhållet av banan. En tredje menar att vi bör få en status på vad som 
behöver investeras och eventuellt sätta banavgiften efter det. 
 
Hur kan vi göra det bättre? Kan vi ta prover hos olika leverantörer? 
 
Förslag: Att tillsätta en arbetsgrupp att se över olika alternativ för grusning och återkoppla till 
styrelsen. Gruppen består av Kenneth Forsberg (sammankallande), Camilla Fredriksson, 
Bengt-Erik Olsson, Roger Karlsson och Regina Lundell. 
Beslut: Medlemsmötet beslutar enligt förslag. 
 
b) Gemensamma träningar. 
Ingen diskussion på denna punkt. 
 
c) Dynghögen. 
Det finns önskemål om att högen vid en infarten till banan tas bort. Vid högen samlas vatten. 
Högen bör istället spridas på innerplanen. 
Förr fanns en ideell kraft som skötte detta, men den finns inte längre. 
 
Förslag: Att styrelsen får i uppdrag att se över olika alternativ för spridning av dyngan. 
Beslut: Medlemsmötet beslutar enligt förslag. 
 
  



d) Klubbens ekonomi. 
Klubben har totalt ungefär 650 000 kr i nuläget. Av dessa är ungefär 300 000 kr öronmärkta 
och får inte röras. Klubbens ekonomi har under många år byggts upp av att anordna bygdetrav 
och Svensk Travsports ganska generösa bidragssystem. 
 
Bland intäkter räknas medlems- och banavgifter. Klubben får även in pengar genom att hjälpa 
andra föreningar vid deras arrangemang, Engelbrektsloppet och Norbergs cykelklubb bland 
andra. Klubben säljer även NewBody och prenumererar på Bingolotter. 
 
Kostnaden för anläggningen uppgår i nuläget till 32 000 kr, men då tillkommer den senaste 
grusningen och kostnader för diesel. Andra utgiftsposter är föreningsswish, priser, 
hinderinköp, årsmöte och arbetsdagar, postgiro samt hyra av klubbstugan och el. 
 
I nuläget finns en oförutsedd post gällande trädgallringen och den bristande kommunikationen 
inom NVK som orsakat detta. En eventuell annan är klubbstugan, beroende på vad NVK 
kommer fram till gällande underhållet. 
 
En medlem undrar om det finns en balansräkning och en revisionsberättelse? 
Svaret är ja. 
 
I nuläget visar balansräkningen på -53 000 kr. Får vi alla ansökningar från Svensk Travsport 
beviljade hamnar resultatet 2023 på +-0. 
 
Då klubben inte har några stora intäkter kan den inte använda hur mycket pengar som helst. 
 
Förslag: Medlemsmötet tackar för informationen. 
Beslut: Medlemsmötet beslutar enligt förslag. 
 
e) Sandbanan 
En medlem som varit med och presenterat förslaget om sandbana menar att ”hoppet tändes” 
på ett styrelsemöte hösten 2022, men att sedan kom besked om att frågan ”lagts på is.” 
 
Klubben har sett över hur många som i dåläget nyttjade banan och sedan jämfört med 
kostnaderna för investeringen. Två offerter har inkommit, en på 400 000 kr och en på 200 000 
kr. 
 
Två medlemmar menar att ytterligare en offert på 100 000 kr ska ha funnits, men att den 
verkar ha försvunnit? 
 
En medlem påtalar att här kommer underhållsfrågan in igen och att det är han själv som ska 
sköta sandbanan. 
 
Flera medlemmar anser att klubbens styrelse har för mycket makt och inte förankrar saker till 
medlemmarna. 
 
Förslag: Frågan tas upp igen. Styrelsen får i uppdrag att ta reda på hur stort intresse det finns 
bland medlemmarna med en sandbana, ta fram kostnader och finansiering samt presentera 
förslaget på ett kommande medlemsmöte. 
Beslut: Medlemsmötet beslutar enligt förslag. 
  



f) Planerade aktiviteter. 
Vad är på gång? 
 
Ett förslag till aktivitetsplan presenterades på årsmötet den 26 februari 2023 och antogs på 
styrelsemötet den 12 mars 2023. Denna ligger fäst högst upp på Mimertravets Facebook-sida. 
Alla kommande aktiviteter läggs ut på Facebook-sidan efter hand. Ett intressemöte gällande 
ridaktiviteter utlystes under tidig vår och 23 anmälde sitt intresse – två kom. 
 
Kan klubben använda andra plattformar som Instagram istället? 
 
Förslag: Att tillsätta en ridplaneringsgrupp bestående av Jennifer Forsberg 
(sammankallande), Ulrika Johansson, Regina Lundell och Ulrika Vik. 
Beslut: Medlemsmötet beslutar enligt förslag. 
 
g) Vad ingår i banavgiften? 
Som betalande har man tillgång till både ridvolten och travbanan. Det finns generella regler 
om flera ekipage beträder banan samtidigt. Klubben kan dokumentera dessa regler som sina 
egna. 
 
En del utomstående har tagit sig in på banan och bland annat övningskört bil på densamma, 
vilket inte är förenligt med reglerna. 
 
Förslag: Att sätta upp skyltar som påtalar ”Motortrafik förbjuden.” 
Beslut: Medlemsmötet beslutar enligt förslag. 
 
h) Är barn och ungdomar aktiva i de planerade aktiviteterna? 
 
Förslag: Att läsa punkten f). 
Beslut: Medlemsmötet beslutar enligt förslag. 
 
i) Hemsidan. 
Det har uppfattats att en är svår att hitta samt att uppgifterna på densamma varit inaktuella. 
 
Den har nu uppdaterats. 
 
Förslag: Medlemsmötet tackar för informationen. 
Beslut: Medlemsmötet beslutar enligt förslag. 
 
j) Utvecklingsplaner för anläggningen? 
En medlem har varit på en föreningsträff och därigenom fått information om Leader 
Bergslagen. Leader-projektet är ett EU-projekt med syfte att utveckla landsbygden. Norberg 
ingår sedan årsskiftet i detta. Klubben kan eventuellt söka pengar där. 
 
Förslag: Medlemsmötet ger Ulrika Vik i uppdrag att ta kontakt med Leaders projektledare 
och undersöka om klubben kan söka pengar. 
Beslut: Medlemsmötet beslutar enligt förslag. 
 
 
  



4. Övriga frågor. 
Personal till de olika funktionerna under bygdetravet behövs och då främst serveringen. 
 
5. Ordförande Maja Fredriksson-Leufstadius avslutar mötet. 
 
 
 
Vid protokollet Justeras 
 
 
 
 
 ...........................................................................   .................................................................  
Elizabeth Pettersson, sekreterare Aino Pettersson, justerare 
 
 
 
 
 ...........................................................................  
Maja Fredriksson-Leufstadius, ordf. 
 


